



FREE LICENSES FOR REDT COMPETITIONS

For all REDT competitions, the licenses of athletes, referees, and coaches from invited countries are covered by United World Wrestling. These free licenses must be ordered via Athena by the relevant National Federation, as is generally the case for competition registrations as well.

Steps for Profile Creation and Validation

1. Creating the profile on Athena:
The Federation creates the profile of the concerned individual (athlete, referee, or coach) on the Athena platform and uploads a photo along with a copy of the passport or ID card.
2. Document validation:
UWW validates the passport and photo. Once this step is complete, the Federation can proceed with the free license request.

Procedure for Requesting a Free License

- Go to the "People" tab, select the person concerned, then click on "License" and "Buy a license".
- Select the year, the style, and for athletes, upload the current year's UWW Medical Certificate.
- Tick the following three boxes:
 1. "You are eligible for a free single use license (NO COST) for the UWW Regional Educational Development Competition. Choose this option if you intend to send this athlete only to one of these competitions."
 2. Choose the name and date of the relevant competition
 3. Confirm acceptance of UWW regulations and acknowledgment of the services provided by our insurance partner.

At this point, the license will be added to the cart ("Add to cart"), and the Federation can finalize the request without making any payment - the displayed cost will be zero. The license will then be validated by UWW and will be valid for the duration of the selected competition.

Special Cases

- If your participants already hold a regular (paid) UWW license for the current year, it can be used to register for a REDT competition.
- For U15 athletes (ages 13, 14, and 15), the regular UWW license is free and valid for all UWW competitions, including REDT tournaments.

For question that may arise, please contact licensing@uww.org

LICENCES GRATUITES POUR COMPETITIONS REDT

Pour toutes les compétitions REDT, les licences des athlètes, arbitres et entraîneurs des pays invités sont prises en charge par United World Wrestling. La commande de ces licences gratuites s'effectue via Athena par la Fédération nationale concernée, tout comme - en général - les inscriptions à la compétition.

Étapes de création et de validation

1. Création du profil sur Athena : La Fédération crée le profil de la personne concernée (athlète, arbitre ou entraîneur) sur la plateforme Athena, puis ajoute une photo ainsi qu'une copie du passeport ou de la carte d'identité.

2. Validation des documents :

L'UWW valide le passeport et la photo. La Fédération peut alors procéder à la demande de licence gratuite.

Procédure de demande de licence gratuite

- Accédez à l'onglet « People », sélectionnez la personne concernée, puis cliquez sur « Licence » et « Buy a licence ».
- Sélectionnez l'année, le style, et, pour les athlètes, téléchargez le certificat médical UWW de l'année en cours.
- Cochez les 3 onglets suivants :
 1. "You are eligible for a free single use license (NO COST) for the UWW Regional Educational Development Competition. Choose this option if you intend to send this athlete only to one of these competitions."
 2. Le nom et la date de la compétition concernée.
 3. L'acceptation du règlement UWW ainsi que la prise de connaissance des services de notre assureur.

À cette étape, la licence est ajoutée au panier (« Add to cart ») et la Fédération peut finaliser sa demande sans effectuer de paiement — le montant affiché sera de zéro. La licence sera ensuite validée par l'UWW et sera valable pour la durée de la compétition sélectionnée.

Cas particuliers :

- Si vos participants possèdent déjà une licence UWW régulière (payante) pour l'année en cours, celle-ci peut être utilisée pour une compétition REDT.
- Pour les athlètes U15 (13, 14 et 15 ans), la licence UWW régulière est gratuite et valable pour toutes les compétitions UWW, y compris les tournois REDT.

Pour toutes questions, n'hésitez pas à contacter licensing@uww.org

JD/2024